

《真人秀《潜行追踪》明星Harry Savage死亡，嫌疑人已被逮捕》

Harry Savage, who starred in the Channel 4 show Hunted in 2019, was found dead in his home in London.

2019年在英国第四频道节目《潜行追踪》中担任主演的哈里·萨维奇被发现死于伦敦的家中。



A man has been arrested, and an investigation has been launched into Savage 's death.

一名男子已被逮捕，警方已对萨维奇的死因展开调查。

Originally from Essex, Savage was pronounced dead at the scene in Putney on July 19 after the police were called to his home at around 9.15 am, according to The Sun.

据《太阳报》报道，萨维奇来自埃塞克斯郡，警方于7月19日上午9点15分左右接到报案后前往其位于普特尼的住所，并在现场宣布萨维奇死亡。

Detectives from the area are investigating Savage 's death as an ' unexpected death. '

当地侦探正在将萨维奇的死因作为“意外死亡”进行调查。

A man in his 30s was arrested at the scene at the time and has been bailed pending further

inquiries, according to reports.

据报道，当时一名30多岁的男子在现场被捕，现已获准保释，等待进一步调查。

A post-mortem examination began on July 20, and authorities await the answers the examination may bring.

验尸工作于7月20日开始，有关部门正在等待验尸结果。

Savage, who was a drama student at the time, appeared on the Channel 4 show Hunted alongside his older brother Frank.

萨维奇当时是一名戏剧专业学生，与其兄弗兰克一同参加了英国第四频道的《潜行追踪》节目。

Savage told Channel 4 about his motivation to appear on the show: ‘ To challenge myself was the main thing, and also to try and change the stereotype about me, that my friends and other people have. To prove to myself that I could do something like this.

萨维奇向第四频道透露了他参加该节目的动机：“主要是为了挑战自我，同时也想改变朋友和其他人对我的刻板印象。我想向自己证明，我可以做到这样的事情。

‘ I feel like my stereotype is ... I don ’ t know... a gay man. That I can ’ t do some things that other people can do. That was one of my reasons, and to spend some time with Frank. ’

“我觉得我的刻板印象是……我不知道……一个同性恋者。觉得我不能做其他人能做的事。这是我参加节目的原因之一，也是我想和弗兰克共度时光的原因。”

He went on to talk about the tactics he planned to employ in the show: ‘ Cheekiness... What else? I don ’ t know... We will use our cheekiness to wind up the hunters slightly. ’

他接着谈到了他在节目中打算采用的策略：“耍无赖……还有什么?我不知道……我们会用耍无赖的方式让猎人稍微紧张一下。”

重点词汇：

detective 侦探

unexpected death 意外死亡

bail v. 获准保释，与…搭讪(常指对方不愿意)

post-mortem examination 验尸

drama student 戏剧专业学生

stereotype ['steri ə taɪ p] 刻板印象

gay man 同性恋者

tactic 策略, 战术

cheekiness 耍无赖, 厚脸皮;

hunters 猎人(在节目中指追捕者)

